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DISTINCTION DE GENRE
Mettez les substantifs suivants au féminin:
un martyre


un Français


un artiste

un camarade


un bavard


un sot

un berger


un menteur


un copain
un animateur


un fou



un supérieur



un vendeur


un roi



un acteur
un voisin


un époux


un dieu
un paysan


un empereur


un traducteur
un Juif



un cadet


un acteur



un bélier


un boulanger


un fermier
un dindon


un neveu


des jumeaux
un mâle


un coq



un enfant
un héros


un parrain


un candidat



un chanteur


un compagnon

un comédien



un ami



un veuf


un muet




un acteur


un voisin


un médecin




un garçon


un monsieur


un peintre



un mari


un spectateur


un chat


un mousse, un voile, un vase, un mémoire, un page, un mode
le français, le jaune, le cerisier, l´argent, l´or
Genre de noms composés
Château-fort, porte-parole, arc-en-ciel, cure-dent, coin-cuisine, pied-à-terre, gratte-ciel, 
essuie-main, laisser-passer, essuie-glace, abat-jour, arrière-pensée, porte-monnaie

Traduisez en français:
Už jste navštívili Paříž? Paříž je krásná.
 Kanada leží v Severní Americe. 
Dánsko se nachází na sever od Německa.
Řím je krásný, je to starobylé město

Le Havre je zajímavý, je to moderní město. 
Příští rok bych chtěla navštívit Švédsko a Norsko. 
Kuba se velmi mění. 
Sicílie je velký ostrov ve Středozemním moři. 

Už jste byli lyžovat v Pyrenejích?
Mont Blanc leží v Alpách.
Které řeky se vlévají do Středozemního moře? 
Rýn protéká Francií a Německem a vlévá se do Severního moře. 
Letos jsem strávila krásné Vánoce. 
Přejeme vám veselé Velikonoce. 
Letos strávíme Nový rok doma.
